
Protokoll Axevalla bankommittémöte 20-09-28 

 

- Genomgång av föregående protokoll. 

o Bra respons på de nya öppettiderna på tävlingsbanan. 

o Fortsatt enighet att tävlingsbanan ska vara stängd för träning tävlingsdagar och att 
möjligheten finns att stänga den ytterligare dagar innan vid behov nu när 

vintersäsongen närmar sig. 

- Mats Kjellén informerar från Axevalla Travförening: 

o  Ändring av upplägg gällande Travföreningens provlopp. Det blir lite korrigering av 
tempo i provloppen. Mer info finns på axtrav.se 

o Travföreningen har startat en provloppsserie för juniorkuskar. Den tränare som 

anlitar ”juniorer) mest i provlopp vinner bl. a. en sele.  

o Altanbyggnationen vid Travföreningens lokal är i full gång. Planer finns att bygga en 
terrass på taket nästa år. Ansökan om bygglov är inskickad.  

- Ulf Stenströmer blir A-tränarnas nya representant i bankommittén med Marc Elias (anställd 

hos Ulf Stenströmer) som ersättare i hans ställe när han själv inte har möjlighet att deltaga.  

- Skogsslingan har varit/är ojämn – Rutinerna ses över av ban-personalen. 

o  Slingan ska grundhyvlas inom kort (hyvel bestäld). 

o Nytt material ska läggas på. 

o Jämna ut kanterna vid gästräckan ner mot slingan. 

o Onsdag 12/10 stängs skogsslingan för att rikta upp lyckstolpar, byta fundament, göra 
i ordning diken etc. SMS skickas angående detta.  

 

Nästa bankommittémöte: Onsdag 26 oktober kl. 11.00. 

 

Vid protokollet 

 

Lars Ågren 


